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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 29 ianuarie 2014, 

în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş  

 
      La orele 15,00 domnul Nicolescu Constantin, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 34 de consilieri sunt 
prezenţi 32 de consilieri, fiind absenţi motivat domnul consilier Velcea Nicolae şi 
domnişoara Zevedei Denisa Elena,  deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept: doamna Răducanu Viorica, secretarul judeţului, 
iar din partea aparatului de specialitate al consiliului judetean şi al unităţilor 
subordonate, au participat: d.na Alisa Ciobanu, directorul executiv al Direcţiei 
Administraţie Publică  Comunităţi Locale, dl. Voicu Constantin, directorul executiv 
al Directiei Economice, d.na Ciocănău Niculina, Şef Serviciu Buget, Impoyite, Taxe 
şi venituri, dl. Stoicea Alin, directorul executiv al Direcţiei Tehnice, dl. Dumitru 
Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dl. Pena Florian, Administrator public al Judeţului 
Argeş, dl. Durdui Marinel, Şeful Biroului Autoritatea Judeţeană de Transport, dl. 
Mihăescu Gheorghe, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat 
al Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean 
Salvamont Arges, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. Ivaşcu Sorin, director, şi d.na Nicolau 
Alina directorul de producţie al Regiei Autonome Judeţene de Drumuri Argeş R.A., 
dl. Badea Marian, directorul Direcţiei Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl. 
Iustin Dejanu, directorul-adjunct al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti, dl. 
Măndescu Dragoş, directorul adjunct Muzeului Judeţean Argeş, dl. Sachelarie 
Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, Simona Şerban, directorul Centrului 
de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. 
Macovei Adrian, directorul D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. Roman Vasile, directorul 
Camerei Agricole Argeş,  dl. dr. Vasilescu Sorin managerul Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Piteşti, d.na Gabriela Pendiuc, directorul Şcolii Populare de Arte şi Meserii 
Piteşti. 

 

 



 2

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin:  
Vă consult dacă aveţi întrebări sau propuneri pentru ordinea de zi. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, înainte de a deschide lucrările şedinţei ordinare, am 

rugămintea să înţelegeţi, aşa cum ne înţelegeaţi şi în mandatul 2004-2008, atunci 
făceaţi comunicarea ordinii de zi cu cinci zile înainte şi aveam toate materialele 
şedinţei. Pentru şedinţa de azi, convocarea a apărut în cotidianul Argeşul pe data de 
27 ianuarie 2014, iar doamna Secretar Judeţ Răducanu Viorica o să vă dea de la 
Curierul Xilei care a emis de la doi metri zăpadă. Vă dau cotidianul să vedeţi că a fost 
publicat pe data de 27 ianuarie şi avem rugămintea ca dumneavoastră să depuneţi 
toate diligenţele ca în situaţia în care şedinţa mai pică tot miercuri, convocarea să fie 
publicată vineri şi să ni se transmită materialele. Spre exemplu, ieri, 28 ianuarie, la 
punctul 28.1, unii dintre colegii noştrii nu au avut materiale. 

Dacă este posibil să respectăm dispoziţiile legii nr. 215/2001, articolul 94, şi să ne 
încadrăm în termene, pentru că am văzută că se încurcă, nu am putut să le studiem pe 
toate. Luni nu erau publicate toate pe site-ul consiliului judeţean, iar abia marţi le-am 
pus cap la cap. Regret că unii din distinşii mei colegi nu vor să studieze, 
dumneavoastră îi puneţi să voteze, dar asta nu mă priveşte pe mine, dar eu reprezint 
opoziţia şi am nevoie să citesc toate materialele şedinţei. Vă mulţumesc. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Sunt total de acord că trebuie respectată legea, dar cred că s-a respectat de fiecare 

dată. Şi acum văd dovada convocării în ziar. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, nu s-a putut lua cotidianul Curierul Zilei pentru că a fost 

zăpadă mare pe stradă. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Rog secretariatul să transmită spre publicare convocarea cu mai multe zile înainte, 

mai ales că aveam stabilită o zi şi se cunoştea data şedinţei. 
Dl. consilier Bica Dănuţ: 
Domnule preşedinte, nu este vorba numai de publicarea în presă, oricum acolo se 

publică numai ordinea de zi. Pe cât posibil să fie încărcate electronic toate materialele 
în timp util, mai ales anexele. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu a fost încărcată ordinea de zi pe site? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Distinsul meu coleg uită de obligaţiile impuse de articolul 94 din Legea nr. 

215/2001. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Cine nu cunoaşte aceste obligaţii? 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Distinsul meu coleg, consideră că doar ordinea de zi se publică în ziar. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Cu observaţiile arătate supun la vot ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este 

cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 

- I   - 
 

Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Argeş din data de 19 decembrie 2013 – dl. Preşedinte Nicolescu 
Constantin a spus: 

Procesul – verbal a fost însuşit de către toţi consilierii desemnaţi de partide, dacă 
aveţi neclarităţi? Înţeleg că nu sunt. 

Supun spre aprobare procesul – verbal – cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Procesul – verbal sus – menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 

- II   - 
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 09 ianuarie 2014 – dl. 
Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Procesul – verbal a fost însuşit de către toţi consilierii desemnaţi de partide, dacă 
aveţi neclarităţi? Înţeleg că nu sunt. 

Supun spre aprobare procesul – verbal – cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Procesul – verbal sus – menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 

- III   - 
       
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Piteşti pe anul 
2014 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt intrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Vă rog, domnule preşedinte, să îl chemaţi pe domnul director pentru că am câteva 

întrebări să îi pun referitor la organigramă. 
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Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnule director Vasilescu Sorin, vă rog să veniţi să răspundeţi 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Aşa cum am spus şi la comisie, domnule preşedinte, raportul pe care l-a întocmit 

d.na Claudia Radu este greşit întocmit. Eu vă spun domnule preşedinte şi vreau să-l 
întreb şi pe dl. director, pentru că are 18 bucătari, are 12 liftieri pe care am spus că-i 
transferăm la Regia Autonomă de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş RA, are „n” muncitori necalificaţi, are la compartimentul 
administrativ trei funcţionari, are în subordine 35 de asistenţi, are 14 brancardieri şi 
enumerarea poate continua. Domnule director spuneţi-mi şi mie aveţi vreo cutie de 
sugestii şi reclamaţii a tuturor pacienţilor care trec prin spital să lase o hârtie în care 
să spună cât de bine au fost trataţi, în funcţie de mâncare, curăţenie, medicamente? 
Vreau să vă spun, domnule preşedinte, că avem foarte mulţi farmacişti, iar pacienţii 
sunt trimişi să-şi ia doctoriile de la farmaciile din apropierea spitalului, care se 
îmbogăţesc, iar pacienţii au plătit o viaţă întreagă. Prin urmare, domnule director, 
aveţi o cutie de sugestii  şi reclamaţii în care pacienţii să îşi lase, în scris, impresiile? 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnule consilier am o rugăminte, puneţi întrebările pe care le aveţi, comentariile 

şi observaţiile le puteţi face ulterior. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Când încercăm domnule preşedinte ca acest stat de funcţii să intre într-o 

normalitate. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Aţi pus o întrebare de ce e schema aşa şi să vă răspundă domnul director. 
Dl. doctor Vasilescu Sorin: 
Domnule preşedinte, vreau să informez consiliul judeţean că la nivelul Spitalului 

Judeţean de Urgenţă Piteşti avem normate 1891, din care sunt supuse şi aprobate 
1690, iar din acestea sunt ocupat 1511. Faţă de numărul de posturi normate ne aflăm 
într-un deficit de 80%, raportat la statul de funcţii. 

Referitor la cutia de reclamaţii şi sugestii, pe fiecare secţie, în sălile de mese există 
o asemenea cutie în care pacienţii îşi pot depune opiniile, nemulţumirile sau sugestiile 
dumnealor. 

Cu privire la numărul farmaciştilor, aceştia sunt în număr de şase care deservesc 
trei farmacii, restul sunt asistenţi de farmacie care se ocupă cu prepararea reţetelor şi 
distribuirea medicamentelor pe secţii. 

Referitor la informaţia domnului consilier că pacienţii sunt trimişi să-şi cumpere 
medicamentele, există în normele metodologice ale hotărârii guvernului privind 
contractul cadru  cu casa de asigurări o prevedere specială care impune spitalului 
decontarea tuturor medicamentelor pe care pacienţii le suportă pe timpul spitalizării, 
iar unitatea medicală nu le are în farmacia proprie. Acest aspect a fost confirmat de 
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reprezentanţii Casei Naţionale de Asigurări de Sănătate, care la finalul anului 2013 au 
făcut un control la nivelul spitalului judeţean şi au constatat existenţa acestei 
proceduri, a bonurilor fiscale, a facturilor fiscale. Este o procedură standardizată ea se 
referă atât la medicamente, dar şi la analizele de laborator cât şi la alte investigaţii 
paraclinice. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Sunt oripilat. Consider că domnul director nu trăieşte realitatea. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Alte întrebări mai sunt? Domnule consilier trebuie să înţelegeţi că trebuie să avem 

încredere în persoanele care îşi fac această meserie, iar eu, din ceea ce v-a spus 
domnul doctor, confirm că noi avem un deficit de personal, iar dumneavoastră trebuie 
să fiţi conştient că acolo se funcţionează 24/24 h. În acest sistem trebuie să ai oameni 
de tură liberă, iar la spitalul judeţean nu există aşa ceva. Cred că ar fi bine să mergeţi 
la spital o zi să vedeţi cum îşi fac oamenii treaba şi o să vă schimbaţi percepţia asupra 
acestor probleme. Nu zic că este perfect şi că nu se pot schimba multe, însă vreau să 
vă asigur că noi avem întâlniri săptămânale şi discutăm de problemele care sunt 
legate de spital, sunt multe neconcordanţe în actele normative. Nu aş vrea să credeţi 
că în spitalul judeţean nu se munceşte şi că oamenii nu îşi fac datoria. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, vă spun dintr-o experienţă personală, după ce l-au operat pe 

fratele soacrei mele, nu au avut antibiotic să-i dea. Am fost trimis eu să-i iau 
antibiotic. 

Dl. doctor Vasilescu Sorin: 
Din punctul de vedere al bugetului, Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti a acordat 

în procent de 50,3% din cheltuielile bugetare. Sigur că dacă există un anumit tip de 
antibiotic pe care medicul respectiv l-a recomandat, de exemplu pentru cefalosporină 
de generaţia a treia se află în eşalonul I de tratament, şi a fost cumpărat de pacient, 
noi am decontat. Zilnic primim astfel de solicitări şi le aprobăm. 

Referitor la cei 18 bucătari, ei îşi desfăşoară activitatea în două ture, dimineaţa şi 
după-amiaza, sunt 4-5 oameni pe tură care pregătesc masa pentru circa 900 de 
bolnavi. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Alte întrebări mai sunt? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 3 
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- IV   - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Spitalului Judeţean de Urgenţă Piteşti 
– dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K3, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Nu am avut timp să le citim, 80 de pagini sunt prea multe. 
Dl. consilier Fulga Marian: 
Domnule preşedinte, o sugestie dacă îmi permiteţi, ar trebui să fie evidenţiate 

modificările respective. Se schimbă două-trei articole şi ni se prezintă tot 
regulamentul. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Am înţeles, v-aş ruga pentru viitor să aveţi în vedere această sugestie. Să precizaţi 

ce anume se monidifică. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 4 
 

- V   - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
eliberarii licenţei de traseu şi a caietelor de sarcini pentru servicii de transport public 
judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee judetene – dl. Preşedinte 
Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K2, K3, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 5 
 

- VI  - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind revocarea 
dreptului de administrare asupra unor suprafeţe de teren aflate în domeniul public al 
judeţului Argeş ce vor fi puse la dispoziţia Proiectului ,,Neutralizarea deşeurilor 
medicale rezultate din activitatea spitalicească” – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin 
a spus: 
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Comisiile K1, K2, K3, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de 
hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, schiţele să fie încărcate pe site. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu le-aţi văzut la comisie? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Ba da. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 6 
 
 

- VII   - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea 
şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Argeş nr. 196/14.10.2013 privind 
solicitarea transmiterii unui imobil situat în Municipiul Piteşti, B-dul Republicii, bloc 
E3c – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, vă rog să se facă o schiţă a acestui imobil, să identificăm şi 

noi spaţiul pe care îl avem în proiectul de hotărâre. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnule director Badea Marian, nu aveţi schiţele? 
Dl. Badea Marian: 
Domnule preşedinte, noi avem schiţe pentru ceea ce deţinem noi. Prin această 

hotărâre dorim să luăm întreaga clădire pentru o mai bună administrare. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Ce aprobăm domnule preşedinte? 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Aici scrieţi că dăm în folosinţă gratuită Inspectoratului Judeţean de Poliţie Argeş. 
Dl. Badea Marian: 
Da, ei rămân în acel spaţiu cu două structuri şi vor să le dăm în folosinţă gratuită  

spaţiul pentru desfăşurarea activităţii. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnule director, nu înţeleg. 
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Dl. Badea Marian: 
Această clădire este partajată de consiliul judeţean şi inspectoratul de poliţie şi 

pentru a o lua noi în administrare ni s-a solicitat de la Ministerul Afacerilor Interne ca  
să lăsăm în folosinţă gratuită serviciului de imigrări spaţiile pe care le folosesc. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Am înţeles, ca să ne dea nouă toată clădirea, trebuie să aibă garanţia că le lăsăm 

spaţiile pe care le folosesc şi că nu îi dăm afară. E aceeaşi situaţie pe care o avem şi 
cu prefectura. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Da domnule preşedinte, dar vrem şi noi schiţele. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 7 
 

- VIII   - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind darea în 
folosinţă gratuită a unor spaţii aflate în Palatul Administrativ – dl. Preşedinte 
Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Cum spuneam, la punctul anterior, cu spaţiile de la prefectură, le dăm în folosinţă 

gratuită. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Rău domnule preşedinte. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Vreţi să îi dăm afară? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Nu domnule preşedinte, dar deputaţii care primesc o sumă forfetară ar trebui să 

plătească. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Au birouri în judeţ şi plătesc spaţiile respective. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Să plătească şi la noi. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Trebuie să mai vină şi pe la noi să păstrăm legătura cu ei. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Dar nu au toţi birouri. Iar noi consilierii judeţeni nu avem un birou unde să ţinem 

legătura cu cetăţenii. 
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Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
O să dăm şi pentru consilierii judeţeni o cameră. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Dar banii de la deputaţi îi luaţi? 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Acum vorbeam de prefectură domnul consilier. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Uitaţi anexa domnule preşedinte, se citeşte anexa proiectului de hotărâre. 
Dl. consilier Fulga Marian: 
Dacă îmi permiteţi un punct de vedere, o parte a acestor cabinete parlamentare, 

este adevărat că au fost transmise din generaţie în generaţie politică. Având în vedere 
că noi vom prelua aceste spaţii şi într-adevăr parlamentarii primesc o sumă forfetară, 
eu consider că ar trebui să le solicităm o sumă  pentru închirierea spaţiilor pe care le 
folosesc, mai ales că există o relaţie de coordonare între consiliul judeţean şi 
parlament, şi nu una de subordonare. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Am înţeles punctul dumneavoastră de vedere, dar vă reamintesc că vom purta 

discuţii cu toate partidele. Echipa noastră care se ocupă de contracte va purta discuţii 
cu toată lumea. 

Dl. consilier Fulga Marian: 
Sunt instituţii în acest palat administrativ care au mână de luat şi nu vor să dea 

nimic, iar acest lucru nu mi se pare corect. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Gratuităţi pentru cei din parlament care au bani şi nu îi folosesc pentru acest lucru, 

mai bine îi aduc aici, la consiliu. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Consult dacă mai sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 8 
 

- IX   - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind închirierea 
unui spaţiu disponibil, cu destinaţia de activităţi medicale, situat în incinta Policlinicii 
Stomatologice Piteşti – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, întrebarea mea este de ce cel care vine să închirieze nu poate 

închiria pe patru-cinci ani, oare îşi poate amortiza investiţia? 
Dl. Stoicea Alin: 
Deoarece cabinetul a fost licitat de doi medici, pe o perioadă de cinci ani. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Doamna secretar de judeţ spuneţi dumneavoastră. 
D.na Secretar Judeţ Răducanu Viorica: 
Această discuţie a avut loc şi la comisie. 
D.na Ciobanu Alisa: 
Este vorba de contra-tură. Când se va scoate cabinetul din nou la licitaţie se va 

scoate integral. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Spaţiul a fost închiriat pe cinci ani, au trecut trei ani şi mai sunt doi ani până când 

spaţiul va fi scos la licitaţie din nou. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Dar ce închiriem noi acum? Partea cui? 
D.na Ciobanu Alisa: 
A doctorului Necula. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Dacă doctorul Necula a murit, celălalt medic păstrează spaţiul pentru încă doi ani 

şi după aceea scoatem spaţiul la licitaţie. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Doamna director Ciobanu Alisa mai daţi câteva detalii. 
D.na Ciobanu Alisa: 
Contractele trebuie uniformizate. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Explicaţi de ce s-a ajuns la situaţia aceasta şi de ce trebuie să închiriem pentru doi 

ani. 
D.na Ciobanu Alisa: 
Au fost încheiate două contracte de închiriere în sistem de tură – contratură, 

ambele pentru o perioadă de cinci ani. Pe perioada derulării contractelor dl. doctor 
Necula a decedat, după ce contractul a împlinit trei ani, motiv pentru care au mai 
rămas doi ani din contractul de închiriere. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Persoana care vine în locul domnului doctor, preia doar diferenţa de timp care a 

mai rămas din contract. 
D.na Ciobanu Alisa: 
Spaţiul trebuie scos la licitaţie integral, nu poate fi scos doar jumătate pentru o 

perioadă de cinci ani. 
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Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Acum s-a înţeles? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, eu am înţeles de prima dată, dar pentru oricare vine acolo 

pentru doi ani nu îşi amortizează cheltuielile. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Este dreptul fiecăruia să opteze dacă doreşte sau nu să preia spaţiul pentru doi ani 

de zile. După cei doi ani se va scoate la licitaţie tot spaţiul. Nu trebuie să vă 
reamintesc că noi vom înstrăina spaţiile. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Este cusută cu aţă albă. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu este cusută cu nicio aţă. Acesta este regulamentul, nu mai puneţi întrebări la 

care ştiţi răspunsul. E logic ca cel care va veni să preia contractul în forma care este şi 
pe durata care a mai rămas. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Îl licitează domnule preşedinte, nu îl preia. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Ba îl preia. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Atunci eu mă abţin dacă îl preia şi nu se face licitaţie. Scrie în proiectul de hotărâre 

că se va închiria prin licitaţie. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Pe spaţiul acela sunt doi doctori. Sunt două contracte. Dacă nu vă lămuresc eu, iar 

juridicul spune că este corect, atunci mergem mai departe. 
Dl. consilier Fulga Marian: 
Problema pe care a ridicat-o colegul meu era cu amortizarea cheltuielilor făcute de 

noul chiriaş. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu ne interesează pe noi acest aspect, dacă a acceptat condiţiile acestea, înseamnă 

că ştie ce implică. 
Cu observaţiile domnului consilier supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine 

este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva? Se abţine domnul consilier 

Diaconescu Nicolae Nicuşor. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. S-a adoptat Hotărârea nr. 9 
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- X   - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Listei parţiale a spaţiilor şi a terenurilor aferente din domeniul privat al Judeţului 
Argeş ce urmează a fi vândute potrivit O.U.G. nr.68/2008  – dl. Preşedinte Nicolescu 
Constantin a spus: 

Comisiile K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Am dorit ca în preambul la articolul 123 să fie menţionate alineatele 1  şi 2, nu ştiu 

dacă au fost făcute menţiunile. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Este modificat. Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 10 
 

- XI   - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
calendarului principalelor activități și manifestări cultural-artistice, științifice, 
sportive și sociale pe anul 2014, ce vor fi organizate și sprijinite de Consiliul 
Județean Argeș și instituțiile subordonate, precum și a nomenclatorului de materiale 
ce vor susține aceste activități – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K4, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Prea multe materiale. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Este cam mare, dar am vrut să concentrăm toate acţiunile tuturor instituţiilor. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 11 
 

- XII   - 
 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
cofinantarii proiectului ,,Centru Europe Direct-Argeş”, pe anul 2014 – dl. Preşedinte 
Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K4, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Să ne spună ceva desprte acest proiect. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnul director Sachelarie Octavian, prezentaţi proiectul. 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Buna ziua, Centrul Europe Direct din cadrul Bibliotecii Judeţene „Dinicu Golescu” 

se înscrie în cele 31 de centre care există la nivel naţional şi care sunt subordonate 
consiliilor judeţene şi Comisiei Europene. Există un acord de principiu al Consiliului 
Judeţean Argeş pentru cofinanţarea acestui proiect în perioada 2013 – 2017 şi trebuie 
menţionat că acest proiect se derulează la Biblioteca Judeţeană din anul 2009. Acest 
proiect este practic o instituţie care face legătura între Uniunea Europeană şi 
cetăţeanul român, respectiv argeşean. În judeţul nostru există 25 de centre în 
bibliotecile comunale. Este vorba de disiparea informaţiei europene, este vorba de a 
aduce către cetăţeanul argeşean ceea ce înseamna proiecte europene, oportunităţi 
europene. Aş vrea să vă semnalez faptul că s-a format un continuum foarte interesant, 
pentru că prin proiectul biblionet noi am reuşit să conectăm la internet bibliotecile 
comunale. Am reuşit astfel ca în bibliotecile noastră să investim tehnologii de peste 
18 miliarde lei. Un exemplu în acest sens, este legătura pe care noi am creat-o între 
cetăţean şi APIA, oamenii nu mai vin la Piteşti putând trimite formularele on-line din 
biblioteca dotată cu mijloacele tehnologice. 

Noi mergem în teritoriu, răspundem solicitărilor de informaţie ale cetăţenilor care 
se află mai departe de Piteşti. 

Vă pot pune la dispoziţie toate rapoartele de activitate, documentaţii care atestă 
activitatea proiectului. Aş vrea să mai adaug faptul că Uniunea Europeană prin 
Comisia Europeană participă cu 20.000 euro, iar consiliul judeţean cu 13.000 euro. 

Cheltuirea acestor bani este foarte strictă, iar acest lucru dumneavoastră îl 
cunoaşteţi. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule director, ce domenii atacă acest proiect? 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Ca solicitări de informaţie, în primul rând au fost cele privitoare la locurile de 

muncă în Europa, pe educaţie, pe medicină şi pe probleme de drepturile omului. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Vă referiţi la CEDO? 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Da, dar vă rog să nu înţelegeţi că noi rezolvăm petiţiile adresate către CEDO. Noi 

le transmitem mai departe. Vă invităm la bibliotecă să vedeţi dumneavoastră cum se 
desfăşoară proiectul şi cum s-au materializat eforturile noastre. 
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Dl. consilier Fulga Marian: 
Vă pot spune punctul meu de vedere ca şi membru al consiliului de administraţie, 

mai ales că ne consultăm periodic, pot să spun că biblioteca noastră judeţeană este 
una de prim rang între bibliotecile de la nivel naţional şi se bucură de aprecierea 
bibliotecii naţionale, existând o colaborare deosebită. Acest proiect are un impact 
major în ceea ce priveşte informarea cetăţenilor judeţului Argeş privind Uniunea 
Europeană. 

Suma este modică, raportat la alte proiecte unde s-au cheltuit sume mult mai mari, 
aici banii investiţi se văd. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 12 
 

- XIII  - 
 
Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

reţelei şcolare a învăţământului special liceal/postliceal din judeţul Argeş pentru anul 
şcolar 2014-2015 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K4, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Dacă este cineva de la învăţământ, să ne spună despre ce este vorba, cum îi 

pregăteşte. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Au un program special pentru copii cu probleme. Noi, consiliul judeţean, asigurăm 

sursele financiare de funcţionare şi organigrama, iar din punct de vedere metodologic, 
pedagogic se ocupă inspectoratul şcolar. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Este domnul consilier Bratu Ion Gabriel care ne poate spune câte ceva. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Da, domnule consilier lămuriţi-l pe dl. Diaconescu Nicolae Nicuşor. 
Dl. consilier Bratu Ion Gabriel: 
S-a discutat şi în comisie, acest lucru a fost stabilit din totdeauna aşa, reţeaua 

şcolară pe învăţământul special se află în subordinea consiliilor judeţene. Este 
necesar şi un aviz al ministerului, care am înţeles, de la comisie, că există. Este 
normal ca reţeaua şcolară să fie aprobată de consiliul judeţean, întrucât noi le 
asigurăm întreaga finanţare. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Ce fac ei acolo? Au aceeaşi tablă de materii ca cei din învăţământul normal? 
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Dl. consilier Bratu Ion Gabriel: 
Au o programă şcolară specială. Sunt copii cu dizabilităţi. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Acolo dacă are 12 ani şi are mintea unui copil de 2 ani atunci are parte de un 

anumit nivel de învăţătură. Sunt cadre didactice specializate, care lucrează cu copii în 
funcţie de dizabilitatea fiecărui elev. Se mai fac şi ore de recuperare, de odihnă. Ora 
nu are 50 de minute cum este în învăţământul normal, poate să fie de 15 minute, de 
20 de minute depinde de la caz la caz. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 13 
 

- XIV  - 
 
Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

nivelului alocatiei zilnice de hrana pentru persoanele institutionalizate in cadrul 
noilor servicii sociale create in urma derularii proiectelor ,,Restructurarea Centrului 
de Integrare prin Terapie Ocupationala Tigveni” si ,,Inchiderea Centrului de 
Recuperare si Reabilitare Vulturesti” – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
O să mergem acolo să vedem despre ce este vorba. Să vizităm noile centre, ce s-a 

făcut cu banii investiţi de noi. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Nu vorbim despre hrană? 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Ba da, dar vă dădeam şi detalii despre ceea ce se face pe acolo. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 14 
 

- XV - 
 
Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Convenţiei de parteneriat dintre Consiliul Judeţean Argeş, Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş, Primăria Albeştii de Argeş, Fundaţia 
de Abilitare Speranţă Timişoara şi Asociaţia „Lasă-mă să-ţi aud glasul” – Curtea de 
Argeş – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
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Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 15 
 

- XVI - 
 
Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea 

unui teren pentru realizarea obiectivului de investiţii “Casă de tip familial” cu o 
capacitate de 12 locuri  – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Nu se specifică unde, cred că la Câmpulung. Vă rog să menţionaţi în titlu 

localitatea unde se face. 
Consult dacă mai sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 16 
 

- XVII - 
 
Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

constituirea colectivului de lucru în vederea realizării obiectivelor cuprinse în 
Protocolul de colaborare încheiat între Consiliul Judeţean Argeş şi Administraţia 
Naţională ,,Apele Române” – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 17 
 

- XVIII - 
 
Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea 

reprezentantului Consiliului Judeţean Argeş în Adunarea Generală a Asociaţiei 
,,ECOTURISM LEAOTA” – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisia K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Din anul 2005 nu s-a mai făcut nimic. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
A fost oprit. 
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Dl. consilier Fulga Marian: 
Domnule preşedinte, în proiectul hotărârii se vorbeşte despre numirea 

reprezentantului. Vrem să ştim şi noi cine este, sau măcar orientativ să nominalizaţi o 
persoană. Nu putem aproba o hotărâre în care se menţionează „se aprobă ca 
reprezentant dl..........” 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Secretariatul să ne daţi câteva detalii. 
D.na Secretar Judeţ Răducanu Viorica: 
Aşa cum am precizat şi la comisii, trebuie să aprobăm un reprezentant. 
Dl. consilier Fulga Marian: 
Credeţi că e vreo problemă dacă îl aprobăm în şedinţă? 
D.na Secretar Judeţ Răducanu Viorica: 
Nu. Îl putem aproba acum. Urmează să fie nominalizat unul din cei doi 

vicepreşedinţi, după modelul Consiliului Judeţean Dâmboviţa. Domnul preşedinte va 
propune pe unul dintre cei doi vicepreşedinţi. 

Dl. consilier Fulga Marian: 
Vă rugăm să faceţi o propunere. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Pe dl. vicepreşedinte Tecău Florin. Cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? 

Dacă se abţine cineva? S-a aprobat în unanimitate ca reprezentant domnul 
vicepreşedinte Tecău Florin. 

Dl. consilier Fulga Marian: 
Să fie menţionat în mod expres domnul vicepreşedinte Tecău Florin în proiectul de 

hotărâre. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu amendament – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 18 
 

- XIX - 
 
Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind asigurarea 

contribuţiei Judeţului Argeş la Agenţia pentru Dezvoltare Regională Sud Muntenia, 
pentru perioada 01.01.2014 – 31.12.2014 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a 
spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Cunoaşteţi despre ce este vorba, noi aprobăm cotizaţia noastră la Agenţia pentru 

Dezvoltare Regională Sud Muntenia. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Votăm că am şi luat. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu putem să ne plângem că am primit destui bani, nu suntem ca alte judeţe care 

doar au cotizat şi nu au luat nimic. 
Dl. consilier Fulga Marian: 
Este bine că avem de unde să-i dăm. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Dacă ne dau le dăm, altfel nici noi nu avem de unde. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 19 
 

- XX - 
 
Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

achiziţionarea unor servicii juridice de consultanţă/asistare/reprezentare, pentru anul 
2014 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Bica Dănuţ: 
Am o întrebare, pe care am adresat-o şi la comisie, serviciile de asistenţă juridică 

nu pot fi acoperite de juriştii din cadrul instituţiei? 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu pot fi pentru că avem foarte puţini jurişti, câteodată este vorba de conflicte 

economice, de specialitate. Juriştii din cadrul consiliului judeţean sunt specialişti pe 
drept administrativ. În celelalte materii ar trebui să avem consultanţă de specialitate. 
Acum ştiţi că şi avocaţii se specializează, iar domnul consilier Fulga Marian, vă poate 
da exemplu. Când avem conflicte de altă natură decât în materie administrativă, 
trebuie să apelăm la specialişti. 

Dl. consilier Bica Dănuţ: 
Auditul de la curtea de conturi a fost de acord? 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu am avut probleme la curtea de conturi.  
Dl. consilier Bica Dănuţ: 
Eu am spus raportat la experienţa din cadrul altor instituţii. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Dacă este conflict în materie administrativă nu avem voie să angajăm avocaţi 

specialişti. Dar dacă conflictul este de o altă natură, atunci ne permite să angajăm 
specialişti în respectivul domeniu. 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
De ce nu ni se permite să aprobăm până în anul 2016, pe durata unui mandat. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Pentru că în fiecare an apar alte legi, se modifică unele, şi trebuie să aprobăm pe 

perioada exerciţiului bugetar. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 20 
 

- XXI - 
 
Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei Autonome Judeţene de Drumuri Argeş 
R.A., pe anul 2014 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 21 
 

- XXII - 
 
Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  

tarifelor practicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A., pe anul 
2014 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte la comisie ni s-a spus că vor rămâne preţurile din anul 2013, 

iar eu pe site am găsit preţuri mărite faţă de anul 2013. 
Dl. Ivaşcu Sorin: 
Domnule preşedinte, când am publicat pe site, vineri, erau mărite cu indicele de 

inflaţie, cu circa 1%, iar luni am hotărât să le lăsăm la nivelul anului 2013. I-am spus 
şi în comisie domnului consilier, dumnealui le are pe cele de vineri, însă de luni au 
fost postate cele care sunt corect stabilite. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Deci sunt preţurile din 2013, pentru că eu am descărcat preţurile din 2014. 
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Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnul consilier, eu am discutat cu domnul director şi am stabilit că atât timp cât 

creşterea aceea pe care ei au calculat-o nu influenţează bugetul, atunci nu are rost să 
mărim preţurile doar pentru a fi mărite. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
E mai bine aşa, mai ales că anul acesta este campanie electorală pentru 

europarlamentare. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Nu pentru asta nu am modificat preţurile. Nu există niciun câştig suplimentar. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 22 
 

- XXIII - 
 
Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea ,,Programului cu lucrări de investiţii şi reparaţii infrastructură rutieră la 
nivelul judeţului Argeş, pe anul 2014 şi previziunile pentru perioada 2015-2017 – dl. 
Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de 
hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Prunaru Iulian: 
Domnilor colegi, am analizat programul 2014 – 2016 şi comparând acum cu cel 

pentru 2015 – 2017 observ că numărul curent de obiective a crescut, dar valoric nu a 
crescut. Aş dori de la domnul director, pentru o şedinţă viitoare când vom mai discuta 
acest subiect, să ne spună ce obiective au ieşit din program, care s-au terminat şi ce 
obiective noi au apărut sau sunt doar cele deja începute şi neterminate. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Am înţeles, o să vă lămuriţi cu domnul director, eu vreau să vă spun că programul 

pe care dumneavoastră îl vedeţi nu este acoperit cu valorile reale, însă avem speranţe 
mari pentru accesarea fondurilor P.O.R., din discuţii aşa reiese că anul acesta vom 
primii mai mulţi bani pentru drumuri prin Programul Operaţional Regional. O să 
avem şi noi partea noastră de accesare, însă vom primii mai mulţi bani pentru 
drumuri. Pentru o parte a drumurilor comunale s-ar putea să primim fonduri de la 
Guvern, iar pentru celelalte va trebui să ne asociem. Sunt câteva cerinţe pentru 
accesarea fondurilor, precum drumurile judeţene să fie drumuri de legătură cu 
drumurile europene sau cu zone turistice. O să analizăm toate drumurile, vedem care 
sunt condiţiile impuse de Uniunea Europeană şi eu sper să obţinem cât mai multe 
fonduri. 
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Dl. consilier Sofianu Narcis Ionuţ: 
Aş vrea să aflu de la domnul director câteva amănunte despre ce reprezintă aceste 

lucrări cu specific IBU, cam care este durata medie de garanţie a unei lucrări astfel 
realizată şi dacă îmi poate da exemple pentru zona de sud a judeţului în care au fost 
executate astfel de lucrări şi au fost respectate termenele de garanţie? 

Am văzut că sunt lucrări şi pe o durată de patru ani, iar eu sincer mă îndoiesc că ar 
putea rezista până la al 5lea an. 

Dl. Ivaşcu Sorin: 
Aceste eşalonări sunt impuse de Ministerul Finanţelor Publice în funcţie de 

fondurile pe care ni le alocă. Este un grafic financiar de alocare a banilor şi nu un 
grafic tehnic de executare a lucrărilor. Garanţia unei lucrări conform legislaţiei în 
vigoare este de doi ani, de la data recepţiei. Aceasta nu este durata de viaţă a unui 
drum, aceasta poate să meargă în condiţii de întreţinere curentă până la 10-20 de ani, 
în condiţii de normalitate. 

Nu am reţinut ce m-aţi mai întrebat. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Ce înseamnă IBU? 
Dl. Ivaşcu Sorin: 
Îmbrăcăminte Bituminoasă Uşoară. 
Dl. consilier Sofianu Narcis Ionuţ: 
Cine ne obligă să mergem pe această variantă? Vă dau exemplu drumul judeţean 

dintre Mozăceni şi Izvoru, pe la jumătatea câmpului, în acest IBU întreţinut există o 
gaură cât drumul şi adâncă cât o jumătate de maşină. O maşină cu gardă joasă are 
toate şansele să fie avariată.  

Dl. Ivaşcu Sorin: 
Toate investiţiile, precum şi întreţinerile sunt strâns legate de fondurile care ne sunt 

alocate. Noi încercăm cu resursele financiare pe care le avem să vedem ce putem 
realiza. Nu cunosc în acest moment detaliile tehnice despre acel drum, dar totul este 
funcţie de banii alocaţi, de priorităţile care au apărut. Primăvara, după dezăpezire, şi 
toamna se întocmeşte o listă a priorităţilor. Lista o aprobăm întotdeauna în şedinţă de 
consiliu. Şi pentru reparaţii sau modernizări se fac nişte studii şi se întocmeşte o carte 
tehnică care ne indică ce material este mai bine să folosim. 

Dl. consilier Sofianu Narcis Ionuţ: 
Pe acelaşi drum un proiectant poate să propună atât IBU, cât şi asfaltare, pietruire 

în funcţie de buget. 
Dl. Ivaşcu Sorin: 
Este vorba şi de starea drumului, pe anumite porţiuni se impune o soluţie tehnică, 

pentru altă porţiune o altă soluţie tehnică. 
Dl. consilier Prunaru Iulian: 
Depinde şi de relief. 
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Dl. Ivaşcu Sorin: 
Da, şi relieful are importanţa sa. 
Dl. consilier Sofianu Narcis Ionuţ: 
Dar nu consideraţi că este mai bine şi mai trainic să facem asfaltare propiu-zisă 

decât IBU sau să facem o pietruire? 
Dl. Ivaşcu Sorin: 
Pietruirea este un fel de întreţinere, nu este ceva trainic care să ţină. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Doamna director Nicolau Alina, daţi câteva detalii despre IBU şi asfaltare. 
D.na Nicolau Alina: 
IBU înseamnă îmbrăcăminte bituminoasă uşoară şi înseamnă refacerea fundaţiei 

drumului şi două straturi de asfalt. 4 cm stratul de zgură şi 5 cm stratul de bitum. 
Covorul asfaltic vine peste asfaltul deja existent. În concluzie IBU este o asfaltare 

în două straturi. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Da domnul consilier Prunaru Iulian, spuneţi. 
Dl. consilier Prunaru Iulian: 
Domnilor colegi, mă simt eu dator să vă dau o explicaţie pentru că am experienţă 

în acest domeniu. 
În primul meu mandat, în anul 1997, am reuşit să duc bani în comuna Căldăraru 

pentru un drum comunal între Căldăraru – Burdea – DC 125. S-au mâncat banii în 
totalitate şi vă spun eu ce înseamnă IBU făcut de dl. Cătălin Rădulescu, care a ţinut 
de la Sf. Maria mică până la Sf. Paraschiva, adică 14 octombrie. 

Nu are dreptate doamna Nicolau Alina, nu sunt două straturi, a fost pus un singur 
strat de 1 cm. În trei mandate s-au tot dat bani pentru acel drum, iar IBU a fost cărat 
cu sacoşa şi a ţinut fix 3 luni. Asta înseamnă domnilor colegi IBU, o bătaie de joc 
pentru o perioadă scurtă. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Staţi puţin domnule consilier să ne lămurim. Dumneavoastră spuneţi că IBU nu 

este bun, dar dacă îl execuţi corect, ţine. 
Dl. consilier Prunaru Iulian: 
A uitat să dea cel de al doilea strat. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Asta nu înseamnă că este IBU. Nu s-au folosit materialele cum trebuie, dacă se 

respectă indicaţiile experţilor iese bine. 
Dl. consilier Fulga Marian: 
Am şi eu o completare domnule preşedinte, acela a fost un experiment. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Haideţi să vorbim pe rând, domnul Diaconescu Nicolae Nicuşor. 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte de doi ani, intrăm în al treilea an de când votăm amenajare 

platformă pentru biciclişti. Facem platforma asta pentru biciclişti până la releu sau nu 
o facem? 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Este făcută domnule consilier. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Nu a făcut-o nimeni, este prinsă în program domnule preşedinte. Este la punctul 

22. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Sunt nişte probleme cu terenurile de la RomSilva. Dar eu ştiu că e făcută. 
Dl. Ivaşcu Sorin: 
Acela pe care dumnavoastră îl ştiţi, domnule preşedinte, este trotuarul. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Pe partea stângă domnule preşedinte, nu partea dreaptă. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Credeam că te referi la partea dreaptă. 
Dl. consilier Prunaru Iulian: 
Domnule consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor, de la Grădina Zoologică şi până la 

releu este o pantă atât de abruptă că bicicliştii o să îşi ia bicicleta în spate să urce. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Până la urmă o facem că de trei ani tot zicem că o facem? 
Dl. Ivaşcu Sorin: 
Depinde de finanţele pe care le avem. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Sunt mai multe probleme acolo, trebuie făcut şi un şanţ. 
Dl. consilier Manu Dan: 
Domnule preşedinte, am şi eu o rugăminte pe care să o aveţi în vedere. Suntem şi 

noi aici şi v-aş ruga să fim mai operativi. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Vă grăbiţi domnule consilier? 
Dl. consilier Manu Dan: 
Vreau să mulţumesc secretariatului şi colegilor noştri că au avut răbdarea să ne 

asculte şi poate că ar fi mai bine să fim operativi pentru că aceste discuţii au avut loc 
şi la comisii şi nu facem nimic altceva decât să le reluăm şi pierdem timpul. Eu unul 
nu am nevoie de timpi morţi. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Cum doriţi dumneavoastră, dar să reţineţi că suntem în democraţie şi toţi trebuie să 

ne exprimăm punctul de vedere. 
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Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Dacă domnul consilier Manu Dan doreşte să ne pună lacăt la gură nu va reuşi, noi 

vom vorbi încontinuare. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Domnule consilier, nu asta a fost intenţia domnului consilier Manu Dan. Nu 

interpretaţi aşa. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 23 
 

- XXIV - 
 
Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

asocierea dintre judeţul Argeş şi unele unităţi administrativ-teritoriale în vederea 
realizării obiectivelor de infrastructură drumuri – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin 
a spus: 

Comisiile  K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de 
hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 24 
 

- XXV - 
 
Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri Argeş 
R.A., pe anul 2014 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K2, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de 
hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 25 
 

- XXVI - 
 
Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului strategic pentru anul 2014, cu privire la priorităţile în domeniul 
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ordinii publice la nivelul judeţului Argeş – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a 
spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Să ne prezinte şi nouă câte un raport să vedem ce activităţi au întreprins, câte 

cazuri au rezolvat. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Spuneţi câte ceva domnul consilier Lazăr Cornel Ion. 
Dl. consilier Lazăr Cornel Ion: 
Pentru a vă putea spune de rezultatele noastre, trebuie mai întâi să vă spun ce este 

ATOP – ul. Funcţionăm pe lângă consiliul judeţean. Suntem un organism 
independent, cu rol consultativ, fără personalitate juridică. ATOP a fost înfiinţat şi 
funcţionează în temeiul Legii nr. 218/2002 privind organizarea şi funcţionarea 
poliţiei. 

Ca urmare a acestei colaborări, inspectoratul de poliţie este obligat să prezinte 
anual, respectiv pentru anul 2014, un plan strategic cu ceea ce înseamnă activitatea 
poliţiei în acest an. 

Anual acest plan este supus dezbaterii consiliului judeţean şi aprobat în plenul 
consiliului. 

Referitor la întrebarea domnului consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor, vreau să-i 
spun că până în prezent au existat numeroase activităţi ale ATOP-ului, în colaborare 
cu alte instituţii, acţiuni care privesc cerşetoria, imigraţia ilegală. 

Spre exemplu am sprijinit poliţia din comuna Căteasca sau din comuna Bascov, 
pentru că ei considerau că nu se pot descurca fără ajutor. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, pentru data viitoare ceva concret. 
Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
S-a înţeles, mai sunt alte întrebări? 
Dl. consilier Sofianu Narcis Ionuţ: 
O sugestie, domnule preşedinte, pentru cei din cadrul poliţiei, am observat că îşi 

propun, la indicatorii de performanţă, să menţină nivelul infracţiunilor la nivelul 
anului 2013, ideal ar fi să scadă acest nivel. 

Dl. Preşedinte Nicolescu Constantin: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 26 
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- XXVII - 
 
Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 şi estimările la activitatea 
proprie pe anii 2015-2017 – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 27 
 

- XXVIII/1 - 
 
Trecându-se la punctul XXVIII/1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea metodologiei de acordare a finanţărilor nerambursabile de la bugetul local, 
alocate pentru activităţi non– profit, conform Legii nr. 350/2005 şi pentru proiectele 
structurilor sportive – dl. Preşedinte Nicolescu Constantin a spus: 

Comisiile  K1, K5 si secretarul judeţului au avizat pozitiv proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări, sugestii? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 28 
 
 
 

      Şedinta s-a incheiat la ora 17.00. 
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